
Zápis č. 17/20 ‐23 (263) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 11. ledna 2022, 14:30 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH VUT, E519 

 
Přítomni:  Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, 

Pilátová, Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka. 
Omluveni:    ‐‐‐ 
Hosté:     Hladík, Márová, Repková, Vala, Veselý, Weiter.  

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Výroční zpráva za rok 2020 (schvalování) 
4. Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č. 3/2021 (schvalování) 
5. Různé 
 
AD 1) – Zahájení zasedání 

Předseda  AS  FCH  zahájil  zasedání  a  dotázal  se,  zda  někdo  má  připomínky  k navrženému 
programu; nikdo se nepřihlásil – proběhlo hlasování.  
Hlasování:   

  Pro:     15 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dnešní zasedání bude probíhat dle navrženého programu. 
 
Předseda  AS  FCH  informoval,  že  k zápisu  ze  zasedání  č.  262  nebyly  žádné  připomínky  – 
všichni členové AS zápis obdrželi; nikdo nemá dodatečné připomínky. Proběhlo hlasování: 

Hlasování:   

  Pro:     15 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis ze zasedání č. 262 byl schválen. 

 
AD 2) – Informace od vedení FCH 

Předseda AS FCH předal slovo děkanovi fakulty. 

Děkan FCH  informoval o vývoji při přípravách čerpání dotačních prostředků v rámci NPO a 
JAK  –  v současné  době  probíhá  nezávazný  monitoring.  Stále  platí,  že  jakékoli  náměty 
k oběma uvedeným projektům lze zasílat děkanovi fakulty. 

Připravuje se dodatek ke směrnici k přijímacím zkouškám týkající se požadavků na češtinu. 

 

AD 3) – Výroční zpráva za rok 2020 (schvalování) 

Dokument  byl  projednán  na  minulém  řádném  zasedání  AS  FCH  VUT  –  nikdo  nemá  další 
dotazy ani komentáře. 

Hlasování:   

  Pro:     15 

  Proti:     0 
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  Zdržel se:   0 

Dokument „Výroční zpráva za rok 2020“ byl schválen. 

 

AD 4) – Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č. 3/2021 (schvalování) 

Dokument  byl  projednán  na  minulém  řádném  zasedání  AS  FCH  VUT  –  nikdo  nemá  další 
dotazy ani komentáře. 

Hlasování:   

  Pro:     15 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dokument „dodatek č. 1 ke směrnici děkana č. 3/2021“ byl schválen. 

 

AD 5) ‐ Různé 

Předseda AS FCH VUT 

 Informoval, že obdržel žádost od vedení, aby se Akademický senát sešel mimořádně 
k projednání  žádosti  o  akreditaci  studijního  programu.  Dále  pokračuje  děkan  FCH: 
Jedná  se  o  navazující  studijní  program  Potravinářská  chemie;  je  třeba,  aby 
Akademický senát žádost projednal před tím, než bude materiál předložen Vědecké 
radě ke schválení. S ohledem na to, že končí období současné Vědecké rady, je toto 
poslední  termín,  kdy  může  být  materiál  předložen  tak,  aby  byla  žádost  včas 
předložena  NAÚ,  aby  bylo  možno  zahájit  přijímací  řízení  do  akademického  roku 
2023/2024. Prof. Márová doplnila, že nyní byly materiály dopracovány a budou dnes 
zaslány Akademickému senátu. 

 Předseda AS  FCH VUT  konstatoval,  že  AS  by  se mohl  sejít  příští  úterý,  tj.  18.  1.  ve 
14:00 hodin, pokud budou členové AS souhlasit.  
Hlasování: 
  Pro:     15 
  Proti:     0 
  Zdržel se:   0 
Akademický senát FCH se sejde na mimořádném zasedání dne 18. 1. 2022 ve 14:00 
hodin k projednání akreditační žádosti.  
O zkrácené předkládací lhůtě bude hlasováno na témže zasedání. 

 
Dr. Pořízka 

 Dotázal  se  na  nový  systém  evidence  pracovní  doby  –  zda  je  nutné  tisknout  tuto 
elektronickou  evidenci.  Reaguje  tajemník:  Zatím  ano,  jelikož  CVIS  na  systému  stále 
pracuje – do doby, než bude práce ukončena, je třeba provádět i tisk. 

 
Dr. Pilátová 

 Dotázala se, zda  je znám termín dokončení prací ve vestibulu. Reaguje prof. Veselý:  
V důsledku  výrazného  zdražení  materiálu  a  prodloužení  dodacích  lhůt  dodavatel 
odmítnul objednávat další materiál a ukončil zakázku. Proto muselo být vypsáno nové 
výběrové řízení. Nový dodavatel nyní objednává materiál – tedy čekáme na dodání. 
Současný nezávazný předpoklad dokončení prací je koncem jara 2022. 
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Závěrem  předseda  AS  FCH  poděkoval  všem  za  účast,  připomněl,  že  další  zasedání 
Akademického senátu bude mimořádné – a to příští  týden, 18.  ledna ve 14:00 hodin. Další 
řádné zasedání se uskuteční 15. února ve 14:00 hodin. 
 
Brno, 17. 1. 2022           
   
 
 
    
.....................................                                                                ..…………………..………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              doc. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH   
 
 
                        ………………..……………………. 

doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 
Předseda AS FCH 


